
Protokół Nr 251
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 listopada 2022 r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Grzegorz Piec, witając Wicestarostę , Członka

Zarządu oraz zaproszonych gości:

• Skarbnika Powiatu - Edytę Drążkiewicz

• Sekretarza Powiatu - Zbigniewa Sadorskiego

• Naczelnika Wydziału "Ol" - Radosława Lachowskiego

W posiedzeniu nie wziął udziału Członek Zarządu Jarosław Staciwa.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza
się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok.

b) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki porozumienia
dotyczącego powierzenia Powiatowi Opoczyńskiemu zadania
z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego
w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności

publicznej na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem
obszar Powiatu Koneckiego i Powiatu Opoczyńskiego.

3. Rozpatrzenie wniosku Towarzystwa Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka" o wyrażenie zgody na przeznaczenie środków

PFRON do wysokości 3% na zakup wyposażenia dla Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich.

4. Sprawy różne.



Edyta Drążkiewicz, Skarbnik Powiatu - zawnioskowała o rozszerzenie porządku

obrad o pkt 4 w brzmieniu:

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok,
b) ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środkówz Funduszu PrzeciwdziałaniaCOVID-19 z przeznaczeniem
na realizację zadań bieżących w 2022 roku.

oraz przesunięcie w związku z tym numeracji pkt. ,,4. Spraw różne" do
punktu 5.

Zarządjednogłośnie przyjął rozszerzonyporządek obrad.

Ad.2a)

UPrzygodzka, dyr. Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - przedstawiła

szczegółowo projekt uchwały, podkreślając zwiększenie środków na działalność

Warsztatu Terapii Zajęciowych w Końskich. Omówiła również przesunięcia

pomiędzy poszczególnymi zadaniami w planie finansowym wykorzystania
środków PFRON

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały

iprzekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.2b)

l. Arwaj, Z-ca Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu - przedstawiła

szczegółowo projekt uchwały, podkreślając, że dzięki porozumieniu kilka
miejscowości z powiatu koneckiego uzyska szerszy dostęp do transportu
publicznego.

Z.Sadorski, Sekretarz Powiatu - zapytał, czy uchwała rodzi skutki finansowe dla
powiatu.

WSkowron, Z-ca Przew. Zarządu - odpowiedział, że uchwała nie rodzi skutków
finansowych dla powiatu koneckiego ajest korzystna dla obu stron porozumienia.
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Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały

iprzekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 3)

M Wiaderny, Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
omówił uwarunkowania prawne wniosku TWRP i zarekomendował jego

prZYJęCIe.

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na przeznaczenie środków PFRON do
wysokości 3% na zakup wyposażenia dla Warsztatu Terapii Zajęciowej w

Końskich.

Ad.4a)

E.Drążkiewicz, Skarbnik Powiatu - omówiła szczegółowo przesunięcia pomiędzy

poszczególnymi podziałami klasyfikacji budżetowej.

Zarządjednogłośniepodjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad.4b)

E.Drążkiewicz, Skarbnik Powiatu - zwróciła uwagę, że uchwała mam charakter

porządkowy i jej celem jest tzw. wyczyszczenie środków finansowych na

rachunku dochodów wydzielonym dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących domów pomocy
społecznej.

Zarządjednogłośnie podjął uchwałę w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5)

D.Banasik, Członek Zarządu - zapytał Sekretarza Powiatu o kwestie

oszczędności zużycia energii elektrycznej w kontekście uregulowań prawnych.

Z.Sadorski, Sekretarz Powiatu - odpowiedział, że jest wiele pytań i niejasności

dotyczących interpretacji przepisy prawa w tej materii. Poinformował, że

1 grudnia odbędzie się spotkanie na ten temat z dyrektorami jednostek
organizacyjnych powiatu.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1510 zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował: Radosław Lachowski

....g o.:.~({~ .. :~v.l~s,J.J. .k:.
Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik

.. .H 9-H H.
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